
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 24. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 maja 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Panie Ministrze! 

Na drodze krajowej nr 25 z Bobolic do Białego Boru występuje wiele problemów związanych z ruchem. 

Nie ma dnia, żeby nie wydarzył się tam tragiczny wypadek. Oczywiście priorytetową inwestycją drogową 

jest droga S11, aczkolwiek wielu problemów dostarcza także brak dróg obwodowych w przypadku miast 

położonych równolegle do trasy S11. Mieszkańcy zainteresowanych miejscowości są zniecierpliwieni bra-

kiem działań w tym zakresie. 

W związku z tym zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytanie, czy Ministerstwo planuje realizację po-

trzebnej mieszkańcom i turystom inwestycji w postaci modernizacji łącznika między Bobolicami a Białym 

Borem. 

Stanisław Gawłowski 

 
 


